



BIML 06 N° 512/JFM/PSI-G/TR

2006.12.05

Aux: Membres du CIML

To: CIML Members

**Objet: République Tchèque:
Nouvelles catégories d'instruments
de mesure pour CZ1**

**Subject: Czech Republic:
New categories of measuring
instruments for CZ1**

Chers Collègues,

Dear Colleagues,

Nous venons d'être informés par Mr. P. Klenovský, Membre du CIML pour la République Tchèque, que l'Autorité de Délivrance CZ1 a été enregistrée pour délivrer des Certificats OIML pour:

We have been informed by Mr. P. Klenovský, CIML Member for the Czech Republic, that the Issuing Authority - CZ1 - has been registered to issue OIML Certificates for:

- Compteur d'eau destiné au mesurage de l'eau potable froide, selon la R 49
- Dispositifs et systèmes de mesure dynamique des liquides cryogéniques (comprend tables de masse volumique pour argon, hélium, hydrogène, azote et oxygène liquides), selon la R 81
- Jaugeurs automatiques pour le mesurage des niveaux de liquide dans les réservoirs de stockage fixes, selon la R 85
- Ensembles de mesurage massiques directs de quantités de liquides, selon la R 105

- Water meters intended for the metering of cold potable water according to R 49,
- Dynamic measuring devices and systems for cryogenic liquids (including tables of density for liquid argon, helium, hydrogen, nitrogen and oxygen) according to R 81,
- Automatic level gauges for measuring the level of liquid in fixed storage tanks according to R 85,
- Direct mass flow measuring systems for quantities of liquids according to R 105

CZ1 - Czech Metrology Institute (CMI)

Meilleures salutations,

Yours faithfully,

J.F. Magaña
Directeur/Director, BIML
magana@oiml.org